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Höjda avgifter för stadens låncykelsystem 
 
Stockholm stad har upphandlat ebike låncykelsystemet. Genom upphandlingen erbjuds 
allmänheten lånecyklar till låga priser. Denna skrivelse syftar till att skapa förståelse för vad 
trafiknämndens och i förlängningen kommunens ökade intäkter blir om brukaravgifterna höjs 
med 100%, 200% resp. 500%. 
 
 
 
Jag vill därför fråga följande: 

1. Vad är den årliga intäktsökningen i kronor om brukaravgifterna höjs med 100, 200, 
500%? 
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